
 S T E N H A M R A  S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G  

Protokoll för Styrelsemöte 
 20 maj 2025, kl 19:00 

Hos Peter Andersson på Lupingränd 8B 

NÄRVARANDE  

Mikael Olsson 
Markus E Rosenström 
Peter Andersson 
Lennart Rundquist 
Mattias Hellström 
 
 

AGENDA  

1. Kassörens ekonomiska rapport 
    

Bankmedel:  606 274,79 kr 
Fonderade medel: 573 354 Kr 
Totalt:  Kr 1 179 628,99 kr 
 

2. Kvar från föregående möte 
-  

3. Rapport från ansvarsområden 
 

   3.1 Yttre byggnader och el       Mikael Olsson 
  
Fyra st skyltar har köpts in till elbilsplatserna och ska sättas upp på en av garagegavlarna 
till en början. Inventering av garagen blev inte utförda som planen var under 
grändstädningen. Den kommer dock att utföras när tid finnes. 
Ellevio har nu grävt klart och anslutit kablar på lupingränd medan humlegränd kvarstår. 
Efter detta ska anläggningarna driftsättas och vi komma vidare med hur man kan 
ansluta till system och kunna påbörja laddning av fordon. Information kommer från 
styrelsen.  
 

3.2 Hemsidan och kommunikation    Marcus E Rosenström 
Peter Andersson får uppgift att byta lite bilder och uppdatera hemsidan med lite info 
inför sommaren, status på elbilsladdning mm. 
Allmän information och forum för medlemmarna är fortsatt vår Facebook-grupp 
 

3.3 Grändansvarig kontakt      Lotta Kolm 
 

Styrelsen uppmanar alla boende att prata samman och utse grändombud till de gränder 
som idag saknar sådan. Denna uppmaning ges i både Facebook-gruppen och på 
hemsida. 
 

3.4 VVS             Jesper Söderlind 



 
Juristen har skickat en skrivelse till Roslagsvatten och ifrågasatt våra avgifter. De har fått 
svarotid och det ska bli spännande att se hur det tar sig i tvisten.  
 

 
3.5 Yttre miljö   
 

Vi låter hämta gruslådan uppe vid pizzeria Stenhamra som vi har fått lov av Stockby 
Vägförening. Gruslådan vid lupingränd 10-12 flyttas också till bättre central plats. 
Ordföranden försöker hitta någon lokal person som har möjlighet att flytta dessa åt oss. 
Vi vill föreslå någon form av hastighetshinder, krukor eller annat som kan få bilister att 
sänka farten i nedfart från Stenhamravägen. Frågan ställs till Stockby Vägförening. 
 
  
 

4. Övriga frågor 
 
Enkäten gällande elektriska garageportar är genomförd med ett antal intresserade. 
Givetvis beroende på pris med montage. Kan vi få fram pris på montage så kan vi ge ett 
ca-pris per hushåll. Sekreteraren sammanställer antalet intressenter samt tar in offerter 
på material med installation från några leverantörer. 
Motioner till årsstämman- Påminnelse går ut på både hemsida och facebook-gruppen. 
 
Nästa styrelsemöte beslutas till tisdag den 21 augusti kl 19:00 hos Mattias Hellström på 
Lupingränd 1F. 
 
 
 


